

Västra Scoutdistriktets styrelse  
§ 1-11

Anna Christensen, Evelina Sundberg, Malin Wahlqvist, Andreas Dahlin och Mikaela Fläderblom deltog i mötet fysiskt i Göteborg.	Närvarande
Ordföranden Anna öppnade mötet.	§1 Mötet öppnas
Det har inkommit en inbjudan för LNFs höstmöte som tas upp under kommande arrangemang. Beslut om ombud till förbundsmötet från distriktet ska beslutas. <b>Styrelsen beslöt att</b> ◇ godkänna föreslagen dagordning med tillägg.	§2 Dagordning
<b>Rapporter</b> <b>Metsakodu 2023</b> Bra arrangerat läger där tre kårer var med under helgen. Ett upplevelsespår under dagen och gemensam grillning på kvällen. <b>Regionen runt 2–3/9</b> Ledare från fyra kårer deltog och man fick välja sin egen rundresa. På kvällen träffades alla och delade sina upplevelser. <b>Västra klumpen</b> BAnna deltog på mötet och berättade om vårt läge med uppdateringar om organisationen.	§3 Rapporter
<b>Dialogträff i distriktet</b> Förbundet kommer ha ytterligare dialogträffar angående en gemensam organisation. Det har inkommit önskemål att ha en dialogträff i distriktet inför den gemensamma förbundet. Det finns ännu inget planerat datum för en sådan. <b>Styrelsen beslöt att</b> ◇ planera in en digital träff för distriktet när vi vet när förbundets ska hållas	§4 Dialogträff
<b>Ekonomi</b> Carl deltog inte men skickade en kort uppdatering. Vi har fått in resten av vårt regionbidrag.	§5 Ekonomi
<b>Kommande arrangemang</b>	§6 Kommande arrangemang

Västra Scoutdistriktets styrelse

§ 1-11

<p><b>Höstläger 23–24/9</b> Nu är uppemot 200 anmälda det kommer gå bussar 17:00 från Göteborg för gemensam resa.</p> <p><b>Dialogträff 5/10</b> Önskemål om att ha en dialogträff i distriktet. Förslaget var att ha vår mellan tillfällena som förbundet håller. Vid vårt tillfälle kommer det tas upp saker som diskuterades under förbundets träff samt diskussion om vad som är planerad till kommande. 24/9 och 15/10 kommer det hållas i förbundet.</p> <p><b>Äventyrsresa 25–26/11</b> Gustavsvik och Boda Borg är bokad och anmälan. Info kommer skickas ut inom kort.</p> <p><b>Inför Förbundsmötet 20/10</b> Info som behöver gå ut: Uppmana folk att läsa handlingarna innan och tänka ut vilka motioner som önskas diskuteras. Har tidigare kommit in önskemål att boka in lokaler att kunna träffas i och koppla upp tillsammans. Behöver kolla med Mölnlycke, Borås och Timmersdala om de kan arrangera och boka lokal.</p> <p><b>Resa till Förbundsmötet 27/10</b> Om vi blir tillräckligt många kommer det hyras en buss för distriktet att åka gemensamt till Hässleholm. Skicka ut anmälan för att kolla intresse.</p> <p><b>LNF höstmöte 23/11</b> Länsnykterhetsförbundet arrangerar höstmöte i Viljansvik i Partille den 23 november kl. 17.30 där vi får skicka tre ombud. Styrelsen har inte möjlighet att delta, frågan skickas ut till medlemmarna i distriktet.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>◇ dialogträff för distriktet planeras till den 5 oktober kl 20:30</li><li>◇ Malin skickar ut info om dialogträffen och diskussionen inför förbundsmötet</li><li>◇ Malin kontaktar Borås, Mölnlycke och Timmersdala att boka lokal och ordna med fika till fysiska platser inför förbundsmötet</li><li>◇ Malin skickar ut anmälan för resan till förbundsmötet</li><li>◇ lägga ut info om LNF höstmöte om någon är intresserad av att delta</li></ul>	
<p><b>Ombud till Förbundsmötet</b> Distriktet får skicka två ombud till förbundsmötet.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>◇ Anna och Carl åker som ombud från distriktet</li></ul>	<p>§7 Ombud till förbundsmötet</p>

Västra Scoutdistriktets styrelse  
§ 1-11

<b>Kårkontakt</b> Be om uppdatering från kårerna i distriktet inför hösten. Högsåsens scoutkår i Gullspång har börjat med familjescouting.	§8 Kårkontakt
<b>Övriga frågor</b> Uppdatera hemsidan och rensa så inte alla dokument ligger på första sidan. Malin och Mikaela kollar om det går att lösa.	§9 Övriga frågor
<b>Nästa möte</b> Nästa möte planeras till tisdagen den 14 november kl 20:30 digitalt.	§10 Nästa möte
Ordföranden Anna tackade för dagen och avslutade mötet.	§11 Mötet avslutas

Lindome 2023-09-25

Gråbo 2023-09-30

Sekreterare

*Malin Wahlqvist*

Malin Wahlqvist

Justerare

*Anna Christensen*

Anna Christensen